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ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ

	Ενικός αριθμός
	Πληθυντικός αριθμός

	Εγώ              νιώθω
	Εμείς            νιώθουμε

	Εσύ              νιώθεις
	Εσείς            νιώθετε

	Αυτός/ή/ό  νιώθει
	Αυτοί/ες/α νιώθουν


1. Κλίνω στον ΕΝΕΣΤΩΤΑ τα παρακάτω ρήματα
ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	Εγώ 
	πλένω
	ανάβω
	ποτίζω
	 απλώνω

	Εσύ
	
	
	
	

	Αυτός
	
	
	
	

	Εμείς 
	
	
	
	

	αυτό
	
	
	
	

	Αυτοί
	
	
	
	


2. Συμπληρώνω τα κενά βάζοντας τα ρήματα της παρένθεσης στο σωστό τύπο.

Εμείς 
(στρώνω) το κρεβάτι μας καθημερινά.

Η Γη 
(γυρίζω) γύρω από τον ήλιο.

Αυτοί 
(βγαίνω) βόλτα κάθε απόγευμα με τα ποδήλατα.

 
(μαζεύω) σε παρακαλώ τα ρούχα από την απλώστρα;

Πόσους κύκλους 
(κάνω) εσείς στη γυμναστική;

3. Σχηματίζω τα ρήματα που βγαίνουν από τα ουσιαστικά.
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4. Μεταφέρω τις παρακάτω προτάσεις στον πληθυντικό αριθμό:

Εγώ θυμώνω πολύ όταν με κοροϊδεύουν.

Εμείς...........................................................................
Εσύ πονάς και στεναχωριέσαι όταν σε χτυπάνε.

Εσείς...........................................................................
Αυτός χαίρεται και χαμογελάει όταν τον χαιρετάω. Αυτοί..........................................................................
5. Κλίνω  τα παρακάτω θηλυκά ουσιαστικά όπως το ουσιαστικό  «η αλεπού»

	Ονομ.
	η μαϊμού
	η αλεπού
	η καφετζού

	Γεν.
	
	
	

	Αιτ.
	
	
	

	Κλητ.
	
	
	


Ενικός αριθμός

Πληθυντικός αριθμός
	Ον.
	
	
	

	Γεν.
	
	
	

	Αιτ.
	
	
	

	Κλητ.
	
	
	








κρύο�
εγώ  	�
�
πάγος�
 	�
�
κλαδί�
 	�
�
μπάλωμα�
 	�
�
πάχος�
 	�
�
αγορά�
 	�
�
σκάλισμα�
 	�
�






Όσα ρήματα δεν τονίζονται στη λήγουσα και τελειώνουν  σε –ω κλίνονται όπως το ρήμα «νιώθω»








